



## Protokoll sektionsmöte VTM 2015-04-07

<b>Närvaro:</b>	Daniel Lundell	Talman, Revisor
	Elise Eborn	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Viktor Attoff	Ordförande
	Carolina Sartorius	Studierådsordförande
	Jashar Vahid	Källarmästare
	Lisa Claesson	Cafémästare
	Nicolas Salas	Överphös
	Kasper Tall	Skattmästare
	Erik Gärtner	Näringslivsansvarig
	Sebastian Karabeleski	Programmästare
	Sofia Siljeholm	
	Christian Hernvall	fr.o.m. §10
	Sara Lindgren	
	Amelia Andersson	
	Therese Magnusson	t.o.m. delar av §15
	Alexander Magnusson	
	Carl Nilsson Nyman	
	Joel Klint	t.o.m. delar av §17
	Catarina Sörensen	
	Emma Holmberg Ohlsson	t.o.m. delar av §15
	Mattias Eklund	
	Marcus Liljenberg	
	Jens Elofsson	
	Peter Seimar	
	Björn Lindquist	
	Per Ahlbom	
	Anna Lissborg	
	Elin Nilsson	
	Fabian Wibell	
	Oscar Rydh	
	Peter Skopal	t.o.m. delar av §17
	Rasmus Göransson	t.o.m. delar av §17
	Johan Gran Nilsson	
	Lasse Heeman	
	Jacob Karlsson	
	Axel Isberg	
	Martin Bergman	
	David Larsson	fr.o.m. §4, t.o.m. delar av §17
	Louise Hauzenberger	fr.o.m. §6
	Ludvig Eriksson	
	Gabriel Sjöberg	t.o.m. delar av §17
	Måns Ansgariusson	fr.o.m. delar av §10, t.o.m. delar av §17
	Viktor Winberg	fr.o.m. delar av §10
	Niklas Karlsson	
	Fredrik Åkerberg	
	Filip Gummesson	



Nick Persson  
Astri Magnussen  
Anton Gudjonsson  
Elin Hanstorp t.o.m. delar av §17  
Nora Wernersson närvarande vid delar av §17  
Felicia Hedström närvarande vid delar av §17  
Max Lindblom fr.o.m. delar av §17

Adjungerade Carl Christian Arlock

- §1 TFMÖ Talman Daniel Lundell förklarade mötet öppnat klockan 17.15.
- §2 Tid och sätt Mötet **beslöt** att godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera
- Carl Christian Arlock
- §4 Val av två justeringspersoner David Larsson kom in i lokalen.  
Mötet **beslöt** att välja Fredrik Åkerberg och Alexander Magnusson till justeringspersoner.
- §5 Tid för justering av protokoll Daniel Lundell yrkade på att protokollet justeras enligt stadgar och reglemente.  
Mötet **beslöt** att sätta tid för justering enligt stadgar och reglemente.
- §6 Val av två rösträknare Mötet **beslöt** att välja David Larsson och Sebastian Karabeleski till rösträknare.  
Louise Hauzenberger kom in i lokalen.
- §7 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §9.1 Avsägelse av förtroendeuppdrag
  - behandla §18 direkt efter §16
- §8 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §9 Meddelanden Daniel Lundell berättade att anledningen till att verksamhetsberättelse och bokslut för 2014 inte är med på föredragningslistan är för att de inte är färdiga.  
Mattias Eklund berättade att DWWW kommer sluta ha kodarkvällar och kommer istället sköta arbetet hemifrån.  
Carolina Sartorius berättade att SRD har öppnat nomineringen för gyllene pekpinnen - gå in och nominera!



- Mattias Eklund berättade att det varit Geekend i helgen, och att det var mysigt.
- Sebastian Karabeleski berättade att Last Hen Standing fortfarande tar emot anmälningar, och att det kostar 20 kr.
- Peter Seimar berättade att det är Kårhack nästa helg, och att det är fixa biljett i förväg.
- Carl Christian Arlock berättade att det är Trulsstöt den 5 juni.
- David Larsson berättade att det är pubkväll på fredag, där man kanske får ett märke.
- §9.1 Avsägelse av förtroendeuppdrag Daniel Lundell berättade att Kasper Tall har bett om att entledigas från posten Skattmästare.
- Mötet **beslöt** att entlediga Kasper Tall.
- Kasper Tall lämnade lokalen.
- §10 Rapport från styrelsen Christian Hernwall kom in i lokalen.
- Viktor Attoff presenterade rapporten från styrelsen.
- Måns Ansgariusson och Viktor Winberg kom in i lokalen.
- §11 Sektionens ekonomiska status Viktor Attoff presenterade sektionens ekonomiska status.
- §12 Motion: More like Joel Klint och Elin Hanstorp kom in i lokalen.
- CocaCola Lies Fabian Wibell presenterade motionen.
- Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.
- Mötet **beslöt** att gå till beslut.
- Mötet **beslöt** att avslå motionen i sin helhet.
- §13 Motion: För ett DuCtigare D-sek Astri Magnussen kom in i lokalen.
- Carolina Sartorius presenterade motionen.
- Ludvig Eriksson frågade ifall tentorna från augusti kommer räknas med.
- Carolina Sartorius svarade att de skulle räknas, men att det kanske skulle vara två utdelningar av medaljen
- Peter Skopal undrade om det kunde vara vilka 60 högskolepoäng som helst.
- Carolina Sartorius svarade att de måste kunna ingå i examen.
- Fredrik Åkerberg frågade om medaljen kunde delas ut retroaktivt.



Carolina Sartorius svarade att detta var möjligt, inom fem år.

Mattias Eklund undrade om medaljen skulle administreras av SRD eller medaljelelekommitén.

Carolina Sartorius svarade att hon skulle tänka sig någon sorts samarbete.

Mattias Eklund undrade ifall SRD skulle bistå men funktionärer för att sy medaljsband.

Carolina Sartorius svarade att det nog går att fixa.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet **beslöt** att gå till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§14 Motion: Mindre slaveri

David Larsson presenterade motionen.

Fabian Wibell frågade ifall det hade varit bättre att döpa om posten, ifall behovet finns igen i framtiden.

David Larsson svarade att den uppgiften kan ingå i ordinarie funktionärers uppgift.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Alexander Magnusson undrade om denna post är lite som köksmästarposten som diskuterats innan, och kan behövas igen, beroende från år till år.

Peter Skopal sade att andra caféfunktionärer skulle kunna fylla det behovet isåfall.

David Larsson upplyste mötet om att i D-sektionens historia så har 7 personer haft posten, varav en David själv. Han sade att när han satt som slavdrivare gjorde han inget specifikt för posten utan var egentligen bara vanlig funktionär.

Mötet **beslöt** att gå till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§15 Motion: Motion angående införande av verksamhetsplan

Daniel Lundell yrkade på att punkten behandlas vid ett senare tillfälle under mötet.

Mötet **beslöt** att lämna punkten tills senare på mötet.

Mötet återupptog punkten sist på mötet.

Daniel Lundell presenterade motionen.

Vitor Attoff presenterade styrelsens svar.



Per Ahlbom frågade vem som skriver verksamhetsplanen isåfall.

Daniel Lundell svarade att det oftast är styrelsen från föregående år.

Jashar Vahid upplyste om att det i motionen står att styrelsen ska komma med förslag på hur verksamhetsplanen ska se ut till HTM1.

Daniel Lundell yrkade på att motionens andra att-sats träder i kraft samtidigt som den första att-satsen går igenom andra läsningen.

Mötet **beslöt** att gå till beslut.

Mötet **beslöt** att godkänna motionen med ändringsyrkandet.

§16 Motion: Namnbyte på Jämlikhetsombud till Likabehandlingsombud

Carolina Sartorius presenterade motionen.

Peter Skopal undrade vad skillnaden mellan begreppen var.

Carolina Sartorius sade att det principiellt inte var någon skillnad men likabehandling är bredare och mer neutralt.

Fabian Wibell sade att likabehandling känns mer aktivt, medan jämlikhet är mer passivt.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Fabian Wibell sade att det hade varit förvirrande när han bytte program - och att nu blir det bättre.

Mötet **beslöt** att gå till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§16.1 Motion:  
Mentorsansvarig  
Alternativ titulering

Matthias Eklund presenterade motionen.

Måns Ansgariusson undrade vad mentorsansvarig är.

Mattias Eklund förklarar vad mentorsprogrammet är.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mattias Eklund sade att det var 'dementor' var det ordskämt som motionen egentligen ville ha.

Daniel Lundell sade att formuleringen var lätt att missförstå, speciellt om man inte går på Data.

Rasmus Göransson undrade ifall det kommer det vara C-mentor eller C-ment?

Daniel Lundell har svårt att se att någon kan skadas av cement.

Mattias Eklund sade att han håller på att skriva ett ändringsyr-



kande.

Daniel Lundell undrade om mötet ville vänta tills ändringsyrkandet är färdigt.

Fabian Wibell undrade hur snabbt Mattias skriver.

Mattias Eklund svarade att han inte skriver långsamt, det är hans dator som är långsam.

Mattias Eklund yrkade på att ändra att-satsen till:

**att** i reglementet under Mentorsansvarigbredvid alternativ titulering lägga till D-ment | | (uttalas D-ment-OR) eller C-ment (uttalas cement)"

Peter Skopal undrade om detta egentligen kommer ändra något.

Elin Hanstorp sade att detta nog fortfarande kommer misstolkas.

Nicolas Salas sade att det är tråkigt om det misstolkas men vad som helst kan ju misstolkas.

Rasmus Göransson undrade om han förstår rätt om han tror att alternativ titulering är typ som ett smeknamn.

Peter Seimar sade att det egentligen bara kommer bara stå i reglementet.

Daniel Lundell undrade vad som då är meningen.

Anna Lissborg tyckte att det ska stå i klartext i reglementet.

Elin Hanstorp sade att det skulle kunna leda till tråkig jargong på sektionen.

David Larsson sade att alternativ titulering inte används så mycket, meningen att vara ordvits/skämt, som till exempel DWWW-ansvariges alternativa titulering Harry Potter.

Carolina Sartorius upplyste om att den alternativa tituleringen dyker upp när man skriver motioner och därför kan hamna på anslagstavla i iDét där alla kan se.

Rasmus Göransson frågade ifall hemsidan har censurfilter på smeknamn.

David Larsson svarade nej.

Sebastian Karabeleski yrkade på streck i debatten.

Mötet **beslöt** att dra streck i debatten.

Amelia Andersson sade att alla i styrelsen går på Data eller InfoCom och läste det som dement först, vilket även kommer hän-



da om det står en förklaring i parantes efter.

Anna Lissborg sade att det är olika nivå att skämta om en sjukdom och skämta om Harry Potter.

Mötet **beslöt** att gå till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen med styrelsens ändringsyrkande.

§17 Val enligt stadgar och reglemente Daniel Lundell yrkade på att ge kandidaterna 5 minuters presentation och 10 minuters utfrågning.

Fredrik yrkade på att ge kandidaterna 15 minuter sammanlagt.

Nicolas yrkade på att ge kandidaterna 10 minuters presentation och 10 minuters utfrågning.

Fredrik yrkade på att ge kandidaterna 20 minuter sammanlagt.

Mattias yrkade på att ge kandidaterna 5 minuters presentation och 15 minuters utfrågning.

Mötet **beslöt** att ge kandidaterna 5 minuters presentation och 10 minuters utfrågning.

#### **Studierådsordförande**

Amelia Andersson kandiderade till studierådsordförande.

Amelia Andersson lämnade lokalen.

Valberedningens förslag Carl Nilsson Nyman presenterade sig och frågades ut.

Carl Nilsson Nyman lämnade lokalen.

Amelia Andersson kom in i lokalen.

Amelia Andersson presenterade sig och frågades ut.

Amelia Andersson lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Amelia Andersson till studierådsordförande.

Amelia Andersson och Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.

Mötet ajournerades för middag klockan 18:35.

Mötet återupptogs klockan 19:35.

Nora Wernersson och Felicia Hedström kom in i lokalen.

#### **Näringslivsansvarig**

Valberedningens förslag Marcus Liljenberg presenterade sig och frågades ut.



Marcus Liljenberg lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Marcus Liljenberg till näringslivsansvarig.

Marcus Liljenberg kom in i lokalen.

#### **Källarmästare**

Valberedningens förslag Anna Lissborg presenterade sig och frågades ut.

Anna Lissborg lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Anna Lissborg till källarmästare.

Anna Lissborg kom in i lokalen.

#### **Programmästare**

Joel Klint kandiderade till programmästare.

Joel Klint lämnade lokalen.

Valberedningens förslag Sara Lindgren presenterade sig och frågades ut.

Sara Lindgren lämnade lokalen.

Joel Klint kom in i lokalen.

Joel Klint presenterade sig och frågades ut.

Joel Klint lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Sara Lindgren till programmästare.

Sara Lindgren och Joel Klint kom in i lokalen.

Gabriel Sjöberg, Måns Ansgariusson, Nora Wernersson, Felicia Hedström, Peter Skopal, Elin Hanstorp och Joel Klint lämnade lokalen.

Mötet ajournerades klockan 20:49.

Mötet återupptogs klockan 21:00.

Martin Johansson och Max Lindblom kom in i lokalen.

#### **Skattmästare**

Ludvig Eriksson kandiderade till skattmästare.

Mattias Eklund kandiderade till skattmästare.

Mattias Eklund lämnade lokalen.

Ludvig Eriksson presenterade sig och frågades ut.

Ludvig Eriksson lämnade lokalen.





Mattias Eklund kom in i lokalen.

Mattias Eklund presenterade sig och frågades ut.

Mattias Eklund lämnade lokalen.

Fredrik Åkerberg, Alexander Magnusson, Sofia Siljeholm, Nick Persson och Niklas Karlsson lämnade lokalen.

Mötet ajournerades klockan 21:49.

Mötet återupptogs klockan 21:51.

Fredrik Åkerberg, Alexander Magnusson, Sofia Siljeholm, Nick Persson och Niklas Karlsson kom in i lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Ludvig Eriksson (19941217-2695) till Skattmästare.

Ludvig Eriksson och Mattias Eklund kom in i lokalen.

Louise Hauzenberger, Per Ahlbom, Ludvig Eriksson och Viktor Attoff lämnade lokalen.

### **Teknikfokusansvarig**

Louise Hauzenberger, Per Ahlbom, Ludvig Eriksson och Viktor Attoff kom in i lokalen.

Valberedningens förslag Oscar Rydh presenterade sig och utfrågades.

Oscar Rydh lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Oscar Rydh till Teknikfokusansvarig.

Oscar Rydh kom in i lokalen.

### **Valberedningens ordförande**

Valberedningens förslag Niklas Karlsson presenterade sig och frågades ut.

Niklas Karlsson lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Niklas Karlsson till valberedningsordförande.

Niklas Karlsson kom in i lokalen.

### **Valberedningsrepresentanter från de fyra lägsta årskurserna**

Alexander Magnusson, Mattias Eklund, Carl Nilsson Nyman, Björn Lindqvist, Sebastian Karabeleski, Erik Gärtner och Nick Persson presenterade sig och utfrågades.



§18 Övrigt

Daniel Lundell yrkade på att bordlägga valet.

Mötet **beslöt** att inte behandla punkten och utlysa valet på nytt.

Mötet **beslöt** att ålägga styrelsen att fyllnadsvälja de övriga posterna som inte valdes under mötet.

Carl Nilsson Nyman frågade styrelsen hur det gått med internationalisering sen förra sektionmötet.

Viktor Attoff berättade att han har läst protokollet men inte riktigt fattat vad som beslutats, men att det mesta är på gång - förutom kanske utskottsbeskrivningarna.

Carl Nilsson Nyman frågade också Nicolas vad Staben har gjort med internationalisering.

Nicolas Salas svarade att Staben har jobbat mycket med internationalisering med ÖPK, och tänker på hur gruppindelning och så vidare kommer fungera.

Carl Nilsson Nyman frågade hur DWWW har tänkt med att översätta hemsidan.

Daniel Lundell tillade att DWWW har fram tills augusti med detta arbetet men att en kort plan kan presenteras.

Mattias Eklund svarade att det inte har funnits tid, men att han kan kolla på det tills nästa vecka, och rapportera till styrelsen.

Alexander Magnusson upplyste om att det har blivit ett lägre intresse för DWWW.

Lasse Heeman sade att han skrivit upp sig på en intresselista för DWWW på sektionssafarin, men att han inte känner att han blivit riktigt kontaktad.

Alexander Magnusson svarade att Mattias har lagt upp i nyheterna och kalendern om kodarkvällar, och ifall man har intresse är det bara att kontakta DWWW.

Carl Nilsson Nyman berättade att alumnimiddagens anmälan stänger om två dagar.

Rasmus Göransson sade att funktionärsutbildningen för nollningsfunktionärer är samtidigt.

§19 TFMA

Talman förklarade mötet avslutat klockan 22:54.



Mötessekreterare

Talman

Justeras

Justeras

Elise Eborn  
Propagandamästare

Daniel Lundell  
Talman

Fredrik Åkerberg

Alexander Magnusson